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Referat af bestyrelsesmøde 18. december 2018  
	
Dagsorden	
	

1. Festudvalg	
2. Pladsudvalg	
3. Referat/sekretær	
4. Beretning	formand	
5. Regnskab	foreningen,	vejfond	
6. Konstituering	
7. Mødekalender	2019	
8. Eventuelt	

	
Fremmødte:	Michael,	Lars,	Gert,	Finn,	Noah,	Lene,	Barbara	
Afbud:	Lasse	

Festudvalg 
Det	var	en	god	fest,	men	vi	skal	måske	være	lidt	skarpere	med	tilmelding,	så	vi	
kan	være	bedre	til	at	leje	det	rigtige	telt.	Men	det	er	svært	at	få	folk	til	at	melde	
sig	til	i	god	tid.	Måske	skal	vi	også	overveje	at	bruge	dem	til	hoppeborg	og	
popcornmaskiner.	Vi	kan	lige	så	godt	bestille	allerede	nu.	Lasse	får	den	bold	som	
bestyrelsens	repræsentant	i	festudvalget.	
Festudvalget	vil	gerne	have	at	vi	laver	et	loppemarked	den	dag	der	er	pladsfest	
og	så	holder	vi	pladsdagen	en	uge	forinden.	Festudvalget	påtager	sig	at	arrangere	
loppemarkedet	oveni	pladsfesten.	

Pladsudvalg 
Ingen	fra	pladsudvalget	var	mødt	op.		

Referat fra sidst 
Ingen	kommentarer	til	referatet	fra	sidst.	

Beretning (formand)  
Det	var	et	skuffende	fremmøde	til	årets	generalforsamling.	
Vallekildevej	29	er	solgt.	
Michael	har	været	i	dialog	med	naboen	angående	Vallekildevej	1B.	Ejeren	der	har	
malet	kantsten	gul	på	modsat	side,	påstod	at	han	havde	fået	lov	af	formanden.	
Dette	er	dog	ikke	tilfældet.	
Der	er	renset	regnvandsbrønde,	regningen	er	ikke	kommet	endnu.		
Der	er	sat	træer	i	L’et	på	pladsen,	4	japanske	kirsebær,	uden	bær.	
De	har	lavet	fibernet	på	Nordrupvej,	de	skal	i	gang	på	Vallekildevej	og	
Stenløsevej.	Michael	har	været	ude	og	dokumentere	fortovenes	tilstand	inden	
dette	arbejde,	så	vi	kan	være	sikre	på	at	fortovene	bliver	genetableret	ordenligt.	



Regnskaber 
Regnskabsåret	er	fra	1.	oktober,	så	dette	er	første	møde	i	indeværende	
regnskabsår.	Der	er	indkommet	en	betaling	fra	ejendomsmæglere	og	to	
parceloverdragelser.	
Huller	til	træerne	er	gravet,	og	det	har	vi	betalt	ca.	3500	for.	Kontorudgifter	for	
ca.	2000.	
For	vejfonden	er	der	ikke	afholdt	udgifter	endnu.	
 
Konstituering 
Lasse	får	opgaven	som	bestyrelsens	repræsentant	i	festudvalget	og	
pladsudvalget.		
Finn	tager	opgaven	som	vejfondsansvarlig,	Gert	står	til	rådighed	i	en	oplærings-
funktion.	
Noah	fortsætter	som	sekretær	og	webmaster.	
Lasse	fortsætter	som	næstformand.	
Vi	vedlægger	detaljerede	informationer	om	de	enkelte	tillidshverv	i	et	bilag	til	
dette	referat.	

Mødekalender 2019 
Følgende	datoer	blev	vedtaget.	

• Bestyrelsesmøde	12.	februar	
• Bestyrelsesmøde	16.	april	
• Pladsdag	27.	april	
• Bestyrelsesmøde	13.	august	
• Pladsdag	24.	august	
• Loppemarked	og	fest	31.	august.	
• Bestyrelsesmøde	29.	oktober	
• Generalforsamling	26.	november	
• Bestyrelsesmøde	10.	december	med	ny	bestyrelse	

	
Lars	har	ansvar	for	at	skrive	datoer	ind	i	en	kalender.	Flere	møder	kan	
forekomme	hvis	der	sker	noget	i	forhold	til	HOFOR.	

Eventuelt 
Vanding	af	træer	fortsætter	som	hidtil	med	Gert	og	Lene	som	tovholdere.		
Finn	vil	undersøge	muligheder	for	en	”moste-dag”.	
	


